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Protokół nr II/2018 

z dnia 10 grudnia 2018r. 

i 14 grudnia 2018r. 

z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej  w Sławnie pod  przewodnictwem   
 Jarosława Starka –   Wiceprzewodniczącego  Rady  

 

 Sesję nadzwyczajną zwołano na wniosek grupy radnych Rady Miejskiej w Sławnie: 

Bukowski Bartosz, Podolski Marcin, Bojaryn Marcin, Stach Ewelina, Motyl Maciej, Stępień 

Karolina. We wniosku podano następujący porządek obrad: 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, 

b) przyjęcie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Trybuna obywatelska. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady 

Miejskiej w Sławnie. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z jego działalności między sesjami Rady Miejskiej  w 

Sławnie. 

5. Wnioski radnych. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Uzasadnienie wniosku: „Mając na uwadze porządek obrad przewidziany na sesję 

zaplanowaną na dzień 14.12.2018r., w ramach której mają zostać podjęte uchwały o ustaleniu 

składów osobowych stałych komisji Rady Miejskiej w Sławnie, a także inne uchwały, w tym 

także o uchwaleniu budżetu Miasta Sławna na 2019r., wnosimy o zwołanie nadzwyczajnej 

sesji Rady Miejskiej w Sławnie na której będzie możliwe podjęcie uchwały o składach 

osobowych komisji stałych Rady Miejskiej w Sławnie. W naszej ocenie jest to konieczne            

o tyle, że umożliwi Radnym, już w ramach poszczególnych Komisji, przeprowadzenie 

rzetelnych prac nad projektami uchwał przedłożonymi pod obrady na dzień 14.12.2018r. 

Zwyczajowo Komisje Rady zbierają się na obrady przed dniem sesyjnym, co umożliwia im 

swobodne prace nad projektami uchwał, a co wydaje się być uzasadnione i w tym przypadku. 

Jednoczesne podejmowanie uchwał o składach osobowych komisji stałych oraz pozostałych 

przewidzianych porządkiem obrad na dzień 14.12.2018r. nie daje gwarancji właściwego 

rozpoznania przedłożonych projektów. Tym samym wniosek ten, mając na celu 

przeprowadzenie prac nad przedstawionymi projektami w należyty sposób, uznajemy za 

potrzebny i uzasadniony.”  

Ww. wniosek stanowi załącznik do protokołu. 

        Sesję  rozpoczęto o godz.  14.00,  zakończono  o  godz. 14.01. Odbyła się ona                   

w budynku Urzędu Miejskiego w Sławnie. W sesji udział wzięło 6 radnych:  

Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Ewelina Stach, Jarosław 

Stark. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

W sesji  udział  wzięli także:   

 Z – ca Burmistrza Miasta Sławno – Mieczysław Grabowski, 

 Skarbnik Miasta – Danuta Borowska, 
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 Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Sławnie: Organizacyjnego – Margareta 

Sadowska, Gospodarki Przestrzennej i Obrotu Nieruchomościami – Szymon Koprowicz, 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji – Łukasz Wasik, Spraw Społecznych i Edukacji            

– Marta Konfederak, 

 radca prawny – Maciej Jabłoński,  

 zaproszeni goście: Wojciech Ludwikowski (Prezes Zarządu Wodociągów i Kanalizacji                      

Sp. z o.o.), Jacek Ścigała (Prezes Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. z o.o.), 

 przedstawiciele prasy. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu.      

              

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Sławnie powitał wszystkich przybyłych, po 

czym   otworzył sesję w dniu 10 grudnia 2018r. Stwierdził, że  w sali obecnych    jest  6  

radnych, co nie stanowi  kworum  do podejmowania prawomocnych  uchwał. W związku              

z tym wyznaczył nowy termin tej samej sesji – na 14 grudnia 2018r., godz. 15.00. Po czym 

zamknął posiedzenie. 

 Kolejne posiedzenie tej samej sesji rozpoczęło się 14.12.2018r. o godz. 15.00, 

zakończyło o godz. 15.01. Odbyło się ono w budynku Urzędu Miejskiego w Sławnie. W sesji 

udział wzięło 14 radnych: Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Paweł 

Kopczyński, Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, 

Adam Poprawski, Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, 

Włodzimierz Śledź. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

W sesji  udział  wzięli także:   

 Z – ca Burmistrza Miasta Sławno – Mieczysław Grabowski, 

 Skarbnik Miasta – Danuta Borowska, 

 Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Sławnie: Organizacyjnego – Margareta 

Sadowska, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji – Łukasz Wasik, Spraw Społecznych             

i Edukacji – Marta Konfederak, 

 radca prawny – Maciej Jabłoński. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Sławnie powitał wszystkich przybyłych, po 

czym   otworzył sesję w dniu 14 grudnia 2018r. Stwierdził, że  w sali obecnych    jest                 

14  radnych i poinformował o wpłynięciu do biura Rady Miejskiej dwóch wniosków ww. 

grupy radnych o wycofanie z porządku obrad podjęcia uchwały w nim zawartej oraz 

pozostałych punktów, po czym zamknął posiedzenie.  

Wnioski stanowią załączniki do protokołu.    

 

Protokołowała                                                               WICEPRZEWODNICZĄCY RADY 

 

Aleksandra Leśków                                                                            Jarosław Stark 

 


